
Acta de la Assemblea General de l’AMPA de l’Escola França 
 
Núm. de la sessió: 1a 
Dia: 2829 octubre 2015 
Hora: de 21:30h. a 00:30h. 
Lloc: Aula de música 
 
Assistents:  
Albert Carretero, President 
Carles Titos, Secretari 
Albert Puchol, Tresorer 
 
Montse Aguilar (ex Tresorera) excusa la seva assistència. 
 
i 30 socis més. 
 
Ordre del dia: 
 

1  Lectura i explicació de la memòria econòmica de l’exercici 20142015 
2  Presentació del pressupost per al curs 20152016 
3  Canvi dels actuals membres de Junta. Tresorer, Secretari i President 
4 Creació de les Comissions d'activitats de l’AMPA i presentació de                     
responsables 
5 – Precs, preguntes i d’altres qüestions 
 

Donat que la Montse Aguilar (estresorera) no pot venir i en Carles Titos vindrà 
més tard, es comença pel punt 3 

 
1. Canvi dels actuals membres de la Junta. Tresorer, secretari i president 

 
Albert Carretero explica que, donat que hi ha un grup de pares que estan                           
disposats a renovar la junta de l'AMPA, en la seva totalitat, com a president                           
cedeix el seu càrrec a qui el vulgui assumir, així com el de secretari i tresorer.                               
El càrrec de tresorer fins ara en mans de Montse Aguilar, que ha deixat l'escola                             
aquest curs, ja va ser substituït per l’Albert Puchol que ha portat conjuntament                         
la tresoreria amb Montse fins ara. 
Com a president s'ofereix Laura Poyatos juntament amb la Diana Tobón com a                         
secretaria i el simbòlic càrrec de Vicepresident, figura que no existeix als                       
estatuts com a membre obligat de la Junta i que està vacant des que ho va                               
deixar Mariona Huguet, continua buit, tot i que la nova presidenta té un                         
candidat amb qui encara ha de parlar. Olga Millán s'ofereix per aquest càrrec                         
simbòlic si no surt ningú més. 
Ningú s'oposa a la elecció de la nova junta i aquesta s'aprova per unanimitat                           
sense més, quedant constituïda de la següent manera : 
 
Laura Poyatos substitueix a Albert Carretero en la presidència. 
Diana Tobón substitueix a Carles Titos en la secretaria. 
Albert Puchol substitueix definitivament a Montse Aguilar en la tresoreria. 
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El càrrec de vicepresident continua vacant a l'espera del candidat que vol                       
presidència. 
 
La nova junta s'interessa molt pel tema de les comissions. Vol saber com                         
funcionen, i si tenen autonomia pròpia. 
Se'ls hi explica que la gran majoria d'activitats de l'escola, per no dir la seva                             
totalitat, es fan gràcies a les comissions que te l'AMPA. Les colònies n’es un                           
exemple tot i que formen part del projecte de l'escola però que, de no                           
organitzarles l’AMPA, faria uns quants anys que no es portarien a terme. 
La nova junta te la intenció de ser mes oberta de cara als socis, i proposa                               
enviar als pares notes informatives amb les activitats de l'Ampa en paper (no                         
mail) per informar del que ha decidit l'Ampa. 
Un cop acabada una reunió d'Ampa s'hauria d'enviar als pares el que s'ha                         
decidit i aprovat, la quantitat de pares que han vingut a la reunió, per així                             
implicar a una propera reunió que vinguin mes pares. 
També es vol reprendre el tema dels delegats de classe. 
 
 

2. Lectura i explicació de la memòria econòmica del curs 20142015 
 
En arribar el secretari, Carles Titos, es llegeix i s’explica la memòria econòmica                         
del curs passat 20142015, tant l’apartat d’ingressos les despeses. 
La nova junta vol saber que costa tenir una secretària, Berta, al despatx de                           
l'Ampa per atendre les consultes dels pares ja que el cost d'aquesta persona                         
surt integrament de l'Ampa. 
S'aprova el balanç econòmic de l'any anterior per unanimitat. 
 
 

3. Presentació del pressupost per al curs 20152016 
 
No és possible presentar un pressupost per a aquest curs 20152016 atès que                         
la persona que ha tancat l'exercici manca d'informació. Es proposa als socis                       
presentarlo a la propera reunió tot i que es fa una petita idea de com serà la                                 
previsió per aquest curs. 
 
 

4. Creació de les Comissions d'activitats de l’AMPA i presentació de responsables 
 
Es presenten les diferents activitats, que tradicionalment fa aquesta AMPA i es                       
demanen voluntaris/es per portarles a terme. 
Les activitats, dates i responsables son aquests: 

● Tió / Nadal / Marató TV3. 13/desembre/2014. Lleonard Molina. Aquest                   
any es vol fer al bosc de Can Robert atès que l’any passat es va haver                               
de suspendre per les fortes ventades que van fer intransitable el bosc de                         
Can Deu. Degut a la manca de dies al desembre es decideix que les tres                             
activitats es faran el mateix dia; al matí la cerca del Tió i a la tarda la                                 
Festa de Nadal i l’activitat relacionada amb la Marató de TV3. Maite                       
Mellado i Meritxell Macarulla, enceten una nova comissió per fer alguna                     
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activitat en relació a la marató de TV3, que es fa el mateix dia que la                               
Festa de Nadal. A aquestes dues comissions s'hi afegeixen Sonia                   
Caparros, Sonia Reguant, Josefina García i Maite Miranda. 

● Carnestoltes. Aquesta comissió queda deserta aquest any de no sortir                   
ningú disposat a tirarla endavant. Es comenta que aquesta activitat                   
podria ferse bianualment 

● Sant Jordi. 23/abril/2015. Aléida i Genís continuen sent els responsables                   
d’aquesta activitat que es farà com fins ara al porxo del pati davant el                           
despatx de l'Ampa. A aquesta comissió s'afegeixen Sonia caparros i                   
Sonia Reguant 

● Fotos grupsclasse. Olga Almendrote continuarà fent les fotos de totes                   
les classes, i fent les còpies corresponents. Una vegada es parli amb                       
l’Escola per determinar el dia adient, s'enviarà un avís als pares per                       
comunicarloshi la data en que es faran les fotos. 

● Colonies. 2930 /abril i 1/maig/2016. Laura Poyatos i Mariona Huguet                   
se'n fan càrrec d'aquesta comissió. 

● Jornada Esportiva/Festa i sopar de Fi de curs. Pendent de voluntaris/es                     
atès que encara queda força temps. Es decideix tractar aquesta comissió                     
més endavant a les successives reunions. 

● Menjador. Eva Roche i Ivan Saura.  
● Extraescolars. Després de la marxa de Mariona Huguet al capdavant                   

d'aquesta comissió, continua com a responsable l’Olga Millán que                 
compta amb la col∙laboració de Susanna Cirera i Diana Tobón. 

● Retallades. Alex no hi es present però se’ns trasllada que ell sol no pot                           
fer pressió i que hi ha un cert desencís per la falta de resposta dels pares                               
i mares d’aquesta escola a les crides fetes. L’Escola, formalment, no es                       
queixa mai ni fa cap reclamació. Per tant, es demana més implicació per                         
portar a terme aquesta activitat. 

● Pàgina web. L’Albert Sarlé serà el responsable d’anar posant al dia el                       
blog de l’AMPA amb la informació que se li vagi donant. 

● Descomptes. Pendent de voluntaris/es 
● Casal d’Estiu. Pendent de voluntaris/es 
● Comissió de 6è. Mariona Huguet es fa càrrec d'aquesta comissió i deixa                       

ben clar que, com a mare responsable, renúncia a la donació dels 200 €                           
que fins ara es donava per part de l'AMPA a aquesta comissió.                       
L’aportació a aquesta comissió es va donar un any, excepcionalment, i                     
d’ençà s’ha donat com un fet consumat quan es una ajuda que es                         
demana si a la comissió, després de fer tot el possible, no li quadren els                             
comptes. Així doncs, i atès la varietat de malsentessos que se’n deriven,                       
la comissió de 6è renúncia a aquesta aportació; decisió ratificada i                     
acceptada pels socis presents a la reunió. 

 
 
5. Precs, preguntes i d’altres qüestions 

 
Finalment després gairebé 2 anys d'insistir, s'ha aconseguit tallar el carrer                     
Frederic Soler, on hi ha la porta principal de l'escola, de les 8:50h a les 9:05h                               
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del matí, per evitar el pas de vehicles i aconseguir que la aglomeració de gent                             
que es fa a aquesta hora sigui mes fluida i menys perillosa.  
El tall es farà mitjançant una tanca que haurem de posar i treure els pares i                               
mares de l’Escola. Al principi tindrem la col∙laboració d’un agent de la guàrdia                         
urbana per fer més fàcil la implantació del tall. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta                           
amb el vistiplau del president. 
 
 
Terrassa, 29 d’octubre del 2015 
 

 
 
 

   El secretari sortint,         El president sortint,  
 
 
 
 
 
   El secretari entrant       El president entrant 
 
 
 
 
 
 
   Vistiplau 
   (segell de l’AMPA) 
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